
 
 

                                    

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θεσσαλονίκη, 09/03/2021    

Των:   Κυριάκου Βελόπουλου, βουλευτή Λάρισας 

Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας  

  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 

ΘΕΜΑ:  «Ανεκμετάλλευτα κοιτάσματα φυσικού αερίου στην Επανωμή Θεσ/νίκης» 

  

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Το 1989, σε γεωτρήσεις που διεξήχθησαν, κατόπιν αδείας της ΔΕΠ, στην Επανωμή 

Θεσσαλονίκης, ανακαλύφθηκαν δύο κοιτάσματα φυσικού αερίου, δυναμικότητας 9 και 19 εκατ. 

κυβικών μέτρων. Αμέσως μετά την ανακάλυψή τους, οι δύο γεωτρήσεις καλύφθηκαν με 

τσιμεντόπλακες και τέθηκαν ειδικές σφραγίδες στα δύο στόμιά τους για να είναι έτοιμη η 

εγκατάσταση εξοπλισμού προς εξαγωγή του φυσικού αερίου. Οι προηγούμενες σφραγίδες, λόγω 

παρέλευσης  ετών, υπέστησαν διάβρωση. Αν, όμως, τοποθετηθούν νέες βαλβίδες και 

σωληνώσεις, οι εν λόγω γεωτρήσεις έχουν την δυνατότητα να ηλεκτροδοτήσουν την Κεντρική 

Μακεδονία, σύμφωνα με τους ειδικούς, για 20-30 χρόνια. Παρά όμως τα ανωτέρω, τα 

συγκεκριμένα κοιτάσματα φυσικού αερίου παραμένουν ανεκμετάλλευτα, πέραν των τριάντα ετών, 

λόγω ολιγωρίας των εκάστοτε αρμοδίων κυβερνητικών αρχών ή λόγω όποιων άλλων αιτιών, που 

εσείς ίσως να γνωρίζετε καλύτερα. Τη στιγμή κατά την οποία, η χώρα μας αντιμετωπίζει οικονομικά 

και εθνικά προβλήματα, θεωρούμε ότι, η εκμετάλλευση των ανωτέρω, επί της ξηράς ευρισκομένων 

ολοκληρωμένων γεωτρήσεων θα βοηθούσε κατά πολύ την οικονομική και ενεργειακή ανόρθωση 

της πατρίδας μας. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

Προτίθεσθε και πότε να προβείτε στην εξόρυξη και εκμετάλλευση των ανωτέρω κοιτασμάτων 

φυσικού αερίου; 

 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές  
 
Κυριάκος Βελόπουλος 
 
Κωνσταντίνος Χήτας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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